
 

Referat for bestyrelsesmødet 31-01-2017 kl. 1700 på Aalborg Veteranhjem. 

1. Formanden orienterer om hjemmet og fonden: Formanden orienterede om den nye fonds start. 

Derudover en orientering om oprettelsen af Nordjysk Veteran Forum. Det blev oplyst at der ikke i 

år forventes en fælles sommerlejr. 

Bestyrelsen forholdt sig til det fremsendte brev angående fæles regler på hjemmene. Se 

medsendte brev. 

2. Økonomi: Der blev orienteret om de tildelte midler for 2017. Afgørelsen for tilskud til Veteran 

Games ventes snarest. 

3. Daglig leder orienterer om hverdagen: Daglig leder fortalte at der i året 2016 var ca. 4000 personer 

gennem huset derudover var der 1200 overnatninger. Ingen problemer i hverdagen. Efter godt seks 

år er huset ved at fremstå slidt og trist. Daglig leder mente behovet for fornyelse vil løbe op i ca. 

80.000k. Bestyrelsen vil fremføre dette for fonden. 

4. Støtteforeningen orienterer. Ronny orienterede. Intet nyt, men man så frem til den fælles 

forsinkede julefrokost. 

5. Brugergruppen orienterer( ikke inviteret ) . 

6. Fordeling af ansvar for kommende arrangementer og oprettelse af udvalg: Kenneth vil undersøge 

muligheden for tur til enten Randers regnskov. Veteran Games tages op på næste bestyrelsesmøde. 

7. Bordet rundt / evt: Megen snak intet konkret. 

8. Bestyrelsens holdning til daglig leder: En samlet bestyrelse bakkede op om den daglige leder. Man 

mente han gennem godt 2 år har vist god forståelse for brugerne og den daglige drift. 

9. Næste møde. 2 marts kl. 1700 på hjemmet. 

Aalborg d. 31-01-2017 

 

Gert 

 

 

 

 

 



 

 


